
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 1. ř́ıjna 2012

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın (odchod 23:02), Karel Kolář, Kristýna Kuncová (odchod
22:59), Jakub Michálek, Petr Lasák, Petr Pošta (odchod 22:59), Jǐŕı Šejnoha

Hosté: Karel B́ılek, Jan Kratochv́ıl, Marek Nečada, Marek Netušil, Jan Papež, Mirko Rokyta, Pavel Vraštiak,
Marek Vyšinka

Program zasedáńı

1. Rezignace T. Roskovce a jmenováńı J. Buĺına

2. Volba předsedy a mı́stopředsedy SKAS

3. Volba mı́stopředsedy SKAS

4. Volba pokladńıka SKAS

5. Schváleńı zápisu z minulého a předminulého zasedáńı

6. Akce 6 k 60

7. Žádost SIAM Student Chapter o finančńı podporu

8. Komise

9. Porada o plánech SKAS a jejich rozděleńı mezi jednotlivce

10. Diskuze nad návrhem na jmenováńı Vědecké rady MFF UK

11. Zhodnoceńı Albeře 2012

12. Informace ze Spolku Matfyzák

13. Mı́sto a čas daľśıho zasedáńı SKAS

14. Různé

Zasedáńı SKAS začalo v 19:33 a bylo ukončeno ve 23:24.

0. Schváleńı programu

Program zasedáńı byl po provedených úpravách schválen tichým souhlasem. Schválený program je součást́ı
zápisu.

1. Rezignace T. Roskovce a jmenováńı J. Buĺına

Tomáš Roskovec k dnešńımu dni rezignoval, povolán za senátora byl Jakub Buĺın jako prvńı náhradńık, který
jmenováńı senátorem přijal.

2. Volba předsedy a mı́stopředsedy SKAS

Nominace a jmenováńı skrutátor̊u

Petr Lasák v úvodńım slovu zd̊uraznil, že na nový SKAS čeká hodně práce, předevš́ım v nastaveńı komunikace
s novým vedeńım fakulty.

Petr Lasák nominoval Jirku Šejnohu na předsedu SKAS (kandidát č. 1), který kandidaturu přijal. Kristýna
Kuncová navrhla Petra Lasáka (kandidát č. 2), který kandidaturu přijal. Jakub Buĺın navrhl Terezu Bártlo-
vou (kandidátka č. 3), která přijala s neformálńı podmı́nkou, že bude vykonávat funkci předsedkyně pouze za
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předpokladu, že bude zvolena všemi hlasy. Tereza Bártlová nominovala Petra Poštu (kandidát č. 4), který
kandidaturu přijal.

Skrutátory byli tichým souhlasem jmenováni Marek Vyšinka a Pavel Vraštiak.

Vyjádřeńı kandidát̊u ke kandidatuře

Vyjádřeńı Jirky Šejnohy ke své kandidatuře. Nastoupil za vedeńı Marka Radeckého, který byl aktivńım
předsedou a ujal se řady povinnost́ı, i těch nepopulárńıch. Přede dvěma lety došlo na základě předchoźıch
zkušenost́ı k rovnoměrněǰśımu rozděleńı funkćı, před rokem se model osvědčil. SKAS se zároveň před zhruba
dvěma lety začal zabývat širš́ı problematikou samosprávy MFF UK a významně rozš́ı̌ril své aktivity, nebot’

dř́ıve se zabýval zejména studijńı agendou. Loni z d̊uvod̊u voleb děkana, které SKAS vzal vážně a doufám, že
pozitivně k atmosféře přispěl, došlo k nadhromaděńı aktivit SKASu a jeho ”přehřát́ı”, které vedlo ke zhoršené
komunikaci uvnitř SKASu. Jirka Šejnoha jako sv̊uj hlavńı plán dovnitř SKAS označil zlepšeńı komunikace a v̊uči
novému vedeńı se vymezit ve smyslu ohýbáńı proutku, dokud se ohýbá.

Vyjádřeńı Petra Lasáka. Kromě J. Šejnohy je posledńım ze senátor̊u, který nastoupil do funkce před v́ıce
než dvěma lety. Byl předsedou posledńıho p̊ul roku, kdy se ale podle jeho slov přešlo od konáńı k řečněńı. Je
ochotný nadále vykonávat funkci, nicméně zd̊uraznil, že to zab́ırá velké množstv́ı času. Požádal proto př́ıtomné
senátory o větš́ı zapojeńı.

Vyjádřeńı Terezy Bártlové. S Jirkou Šejnohou jako předsedou vyjádřila spokojenost. Vyjádřila souhlas s t́ım,
co uvedl ve svém projevu a dodala, že v zásadě by s t́ımto programem pokračovala. Pouze diskuse na zasedáńıch
by mohly být kratš́ı a zd̊uraznila by lepš́ı rozděleńı úkol̊u.

Vyjádřeńı Petra Pošty. Ve funkci předsedy SKAS by se rád věnoval lepš́ımu nastaveńı vnitřńıch mechanismů.

Dotazy na kandidáty

1. Jakub Buĺın se dotázal na př́ıpadné mı́stopředsedy, kandidáti postupně uvedli své preference. Petr Pošta –
T. Bártlová, P. Lasák, K. Kuncová. Tereza Bártlová: P. Pošta, J. Šejnoha. P. Lasák: J. Šejnoha. Jǐŕı Šejnoha:
P. Lasák, T. Bártlová.

2. Jakub Michálek položil dotaz na vztah k edičńı politice a doplnil jej o otázku, jak chtěj́ı kandidáti uchopit
téma s podkladovými materiály pro studium.

Jirka Šejnoha odpověděl, že Matfyzpress chápe zejména jako prostředek, skripta by měla být veřejně př́ıstupná
a pracovńıci, kteř́ı je ṕı̌śı, by měli být přiměřeně motivováni a odměňováni. Vyjádřil se o r̊uzných právńıch
názorech, zmı́nil př́ıklad fakult ČVUT, kde funguje dobře politika zveřejňováńı studentských praćı tak, aby
studenti mohli pracovat s reálnými daty, která jsou přitom dostatečně chráněna. Jakub doplňuje otázku, jak to
chce vyjednat s vedeńım. Odpověd’ J. Šejnohy zněla, že kromě RIV bod̊u by mohla být součást́ı ohodnoceńı
pracovńıka také kritérium tvorby výukových materiál̊u např. k některému základńımu kurzu.

Petr Lasák odpověděl, že nejprve by chtěl téma vyjasnit ve studentské komoře. Každý má dle něj úplně jiný
postoj. MatfyzPress považuje za podř́ızenou organizaci fakulty, která by měla sloužit jej́ım potřebám, nikoliv
naopak, jak tomu bylo doposud.

Tereza Bártlová odpověděla, že ke všem hlavńım přednáškám by ráda měla př́ıstupná skripta. Ráda si nechá
v konkrétńıch, zejména právńıch, problémech poradit. Je potřeba nastavit podmı́nky, aby učitelé byli ohodnoceni
za vytvořeńı a vystaveńı studijńıch materiál̊u, nepřipadali si pouze jako otroci. Ráda by také postupovala ruku
v ruce s vedeńım fakulty.

Petr Pošta odpověděl, že v jeho volebńım programu je vytvořeńı databáze, do ńıž by se nahrávali jak studentské
poznámky, tak materiály od učitel̊u. V právńıch otázkách si též rád nechá poradit.

Zazněl komentář jednoho z host̊u na zvážeńı integrováńı takového systému do SIS. Jirka Šejnoha doplňuje, že
už to v podstatě možné je, jen to neńı využ́ıváno.

3. otázka jednoho z host̊u: budete ochotni věnovat potřebný čas?

P. Pošta: samozřejmě. T. Bártlová: poč́ıtáme s t́ım. P. Lasák: dělám to už ted’. J. Šejnoha: já jsem to dělal před
P. Lasákem a ano, budu.

Prvńı kolo prvńı volby

Kandidát č. 1 (J. Šejnoha) źıskal 2 hlasy,

Kandidát č. 2 (P. Lasák) źıskal 0 hlas̊u,
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Kandidátka č. 3 (T. Bártlová) źıskala 5 hlas̊u,

Kandidát č. 4 (P. Pošta) źıskal 1 hlas.

V prvńım kole předseda SKAS zvolen nebyl. Do druhého kola postoupili dva kandidáti s nejvyšš́ım počtem
obdržených hlas̊u, tedy T. Bártlová a J. Šejnoha.

Druhé kolo prvńı volby

Kandidát č. 1 (J. Šejnoha) źıskal 3 hlasy,

Kandidátka č. 3 (T. Bártlová) źıskala 5 hlas̊u.

V druhém kole prvńı volby byla předsedkyńı SKAS zvolena Tereza Bártlová.

Tereza Bártlová uvedla, že své zvoleńı i bez obdržeńı hlas̊u všech senátor̊u přij́ımá.

Petr Lasák se dotázal Terezy Bártlové, zda chce převźıt ř́ızeńı zasedáńı. Tereza Bártlová poděkovala, ale požádala
Petra Lasáka, aby v ř́ızeńı zasedáńı pokračoval. Petr Lasák tuto žádost přijal.

Pavel Vraštiak oslovil předsedkyni Terezu Bártlovou, zda má zájem stát se kooptovaným členem předsednictva
Spolku Matfyzák, Tereza Bártlová nab́ıdku přij́ımá.

3. Volba mı́stopředsedy SKAS

Tereza Bártlová (v reakci na výsledky voleb předsedy SKAS) požádala Jirku Šejnohu, Petra Poštu a Kristýnu
Kuncovou o vykonáváńı funkce mı́stopředsedy. Všichni jmenovańı, kandidaturu přijali.

Prvńı volba

Kandidát č. 1 (J. Šejnoha) źıskal 4 hlasy,

Kandidát č. 2 (P. Pošta) źıskal 2 hlasy,

Kandidátka č. 3 (K. Kuncová) źıskala 2 hlasy.

V prvńı volbě nebyl mı́stopředseda SKAS zvolen.

Druhá volba

Do druhé volby byl navržen pouze Jǐŕı Šejnoha.

Kandidát č. 1 (J. Šejnoha) źıskal 5 hlas̊u, 3 hlasy byly proti.

V druhém kole byl zvolen mı́stopředsedou SKAS Jǐŕı Šejnoha.

4. Volba pokladńıka SKAS

Předsedkyně Tereza Bártlová navrhla Karla Koláře jako pokladńıka.

Kandidát č. 1 (K. Kolář) źıskal 6 hlas̊u, 2 hlasy byly proti.

Pokladńıkem SKAS byl zvolen Karel Kolář.

5. Schváleńı zápisu z minulého a předminulého zasedáńı

Zápis z 29.5. byl schválen poměrem hlas̊u 6-0-2.

Zápis z 18.6. nebyl schválen poměrem hlas̊u 4-0-4. SKAS se k němu tud́ıž vrát́ı na svém př́ı̌st́ım zasedáńı.

6. Akce 6 k 60

Jirka Šejnoha shrnul stávaj́ıćı situaci. V současnosti vyplnilo termı́ny, kdy je setkáńı možné, celkem 5 lid́ı ze
šesti. Vycházej́ı termı́ny: středa 17.10., středa 12.12. a středa 19.12. K dispozici je funkce uvaděče, Jirka navrhl
předsedkyni SKASu, ale ta odmı́tla s t́ım, že se domńıvá, že je správné, aby Jǐŕı Šejnoha tuto akci, kterou
p̊uvodně vymyslel, i nadále vedl. Děkan J. Kratochv́ıl upozornil, že na 17.10. je naplánován čaj pro senátorky.
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Během zasedáńı se podařilo kontaktovat i posledńıho navrženého diskutuj́ıćıho. Na základě jeho odpovědi
o vhodném termı́nu SKAS stanovil předběžný termı́n konáńı akce na 12.12.

Jako mı́sto konáńı byla určena posluchárna M1 (J. Buĺın zarezervuje). T. Bártlová se zeptala, zda poč́ıtáme
s rautem nebo jinou společenskou akćı následně. J. Šejnoha odvětil, že občerstveńı kromě čaje pravděpodobně
nebudeme chystat. P. Lasák dodal, že neńı zcela přesně určeno, pro koho je akce určena (široká akademická obec,
studenti, doktorandi), toto je ke zvážeńı celému SKASU do př́ı̌stě. J. Šejnoha uvedl, že akce je určena pro celou
vnitrofakultńı obec. Zároveň vyjádřil domněnku, že publikum budou tvořit zejména pedagogové a doktorandi.
P. Lasák informoval o přáńı akci nahrávat. Karel Kolář nadhodil možnost streamováńı on-line. J. Šejnoha sĺıbil,
že zař́ıd́ı plakát.

M. Rokyta upozornil na možnost propagovat tuto akci (i jiné) skrze novou informačńı obrazovku na Karĺıně.
Vkládat akce mohou pověřené osoby, M. Rokyta bude mı́t verifikačńı funkci.

7. Žádost SIAM Student Chapter o finančńı podporu

S úvodńım slovem vystoupil prezident pražské SIAM Student Chapter Jan Papež. Akce, na ńıž žádaj́ı finančńı
podporu, je předevš́ım snahou zapojit nové studenty do aktivit SIAM Student Chapter, která spojuje všechny
zájemce o aplikovanou matematiku. Primárńım ćılem SIAM Student chapter je pośılit vzájemné vztahy (mezi
studenty i pedagogy z r̊uzných měst a zemı́ zapojených do aktivit SIAM). SIAM Student chapter je ř́ızena
volenou komiśı student̊u. Uspořádali čtyři přednášky (mimo jiné přednášku Karla Janečka), workshop v pro-
gramováńı v MatLabu a cca jednou za čtrnáct dńı prob́ıhal seminář pro doktorandy. Rádi by uspořádali méně
formálńı akci zaj́ımavou pro studenty (nečleny) kv̊uli propagaci. SKAS žádaj́ı o př́ıspěvek na tuto aktivitu, maj́ı
vytipované tři podle výše podpory: návštěva Technického muzea (možné bez podpory), návštěva bývalé čističky
odpadńıch vod v Bubenči nebo exkurze do výrobńıch závod̊u Škody v Mladé Boleslavi (kde je potřeba podpora
ve výši cca 5 000,- Kč).

P. Lasák navrhl zkusit smluvńıho dopravce fakulty. Zeptal se, pro koho je akce určena. Odpověd’ J. Papeže zněla,
že veškeré akce jsou určené pro všechny studenty (nikoliv pouze pro členy SIAM chapter). M. Netušil podotkl,
že Chapter je schopna uspořádat akce mezi r̊uznými buňkami, což může být neocenitelná zkušenost. P. Lasák
namı́tl, že nevid́ı v exkurzi přidanou hodnotu. Odpověd’ zněla, že přidanou hodnotou je samotná propagace,
nebot’ v současné době nemá Student Chapter jiné efektivńı propagačńı prostředky. P. Vraštiak namı́tl, že některé
akce se dubluj́ı. K. Kuncová podotkla, že právě z toho d̊uvodu je prospěšné si vyměnit kontakty, aby o sobě
jednotlivé skupiny věděly. Prezident Chapter namı́tl, že v jejich př́ıpadě jde o výrazně úžeji zaměřenou skupinu,
nav́ıc obvykle na starš́ı studenty než je prvńı ročńık, tud́ıž propagace na akćıch typu Beánie pravděpodobně
nebude účinná. P. Vraštiak při té př́ıležitosti vyjádřil přáńı, aby vnitřńı komunikace na fakultě fungovala lépe.
P. Lasák se zeptal na současný záběr SIAM Student Chapter. Odpověd’ zněla, že Chapter má cca 30 člen̊u, na
přednášku Karla Janečka přǐslo kolem 200 lid́ı, na workshop v programováńı v Matlabu cca 20 lid́ı, na seminář
doktorand̊u pravidelně docháźı cca 10 lid́ı. J. Šejnoha vyjádřil názor, že SKAS by měl podpořit ćıleně akce, kdy
se dělá např́ıklad workshop, nikoliv výlety. P. Lasák se otázal, proč nebyly velké akce k propagaci lépe využity.
Prezident Chapter zd̊uraznil, že na velkých akćıch byla možnost osloveńı student̊u omezená a že jako mnohem
účinněǰśı se ukázal být osobńı kontakt.

P. Lasák požádal o rozpočet akćı. T. Bártlová zd̊uraznila potřebu konkrétńı částky. J. Buĺın navrhl orientačńı
hlasováńı o stropu př́ıspěvku. Pokladńık K. Kolář byl při té př́ıležitosti pověřen zjǐstěńım přesného aktuálńıho
stavu finanćı SKAS.

Proběhlo orientačńı hlasováńı o poskytnut́ı př́ıspěvku na dopravu ve výši cca 3-5 tiśıc - 5-2-1.

Proběhlo též orientačńı hlasováńı o stejném obnosu týkaj́ıćım se čistě matematických akćı - 8-0-0.

J. Michálek navrhl dát odkaz na SIAM Student Chapter na naše webové stránky, obecněji na seznam sdružeńı
vykonávaj́ıćıch podobnou činnost.

Usneseńı. SKAS MFF UK souhlaśı s poskytnut́ım př́ıspěvku na dopravu ve výši max. 5 000,-
Kč spolku Charles University in Prague Chapter of SIAM na návštěvu závod̊u Škoda v Mladé
Boleslavi. Podmı́nkou je předložeńı alespoň tř́ı cenových nab́ıdek od tř́ı r̊uzných dopravc̊u.

Hlasováńı 6-0-2, usneseńı bylo přijato.

8. Komise

1. Inventarizačńı komise: je potřeba provést inventuru majetku SKAS. Jirka Šejnoha upozornil na nutnost
pr̊uběžného odpisu zastaralého majetku. Navrženy byly Kristýna Kuncová a Tereza Bártlová.
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Hlasováńı 8-0-0.

2. Zástupce SKAS na Den otevřených dveř́ı ve čtvrtek 29. listopadu: navržena byla Tereza Bártlová, Karel Kolář
přisĺıbil podporu.

3. Zástupce v AS ve funkci jednatele: navržen byl Petr Pošta, schválit návrh muśı celý akademický senát.

Petr Lasák odeslal navrhované zástupce za SKAS do Disciplinárńı komise.

Jirka Šejnoha připomněl, že Jǐŕı Spurný rezignoval na předsednictv́ı studijńı komise. Proběhla krátká diskuse,
zda by SKAS nenavrhl svého kandidáta.

V diskusi byl zmı́něn návrh donominovat některé členy SKAS do Edičńı komise jako poradńıho orgánu děkana.
M. Rokyta informoval o chystaném novém matematickém fontu. Děkan J. Kratochv́ıl doplnil, že edičńı a knihovńı
komise budou nově spadat do p̊usobnosti proděkana pro studijńı záležitosti, Frantǐska Chmeĺıka.

9. Porada o plánech SKAS a jejich rozděleńı mezi jednotlivce

Jakub Michálek pohovořil o chystaných změnách volebńıho a jednaćıho řádu.

J. Šejnoha pohovořil o své vizi fungováńı SKAS v př́ı̌st́ım akademickém roce.

Shrnut́ı hlavńıch osobńıch témat člen̊u SKAS.

Petr Lasák – web,

Kristýna Kuncová – skasky, seminář pro cvič́ıćı (společně s Terezou Bártlovou a Mirko Rokytou), vytvořeńı
vzor̊u pro jednotlivé formuláře,

Tereza Bártlová – nástěnky, seminář pro cvič́ıćı (společně s Kristýnou Kuncovou a Mirko Rokytou),

Jakub Michálek – edičńı politika, novela volebńıho a jednaćıho řádu,

Karel Kolář – propagace,

Jirka Šejnoha – anketa, návod na studium, garance stálých studijńıch plán̊u,

Jakub Buĺın – spolupráce se SIAM, žadatelé o GAUK (chystá se brožurka),

Petr Pošta – úložǐstě materiál̊u ke studiu.

Shrnut́ı daľśıch témat, kterým se SKAS věnuje.

Předsedkyně SKAS Tereza Bártlová (společně s pomocńıky) projdou s proděkanem pro studijńı záležitosti
Frantǐskem Chmeĺıkem současné studijńı předpisy, zejména v souvislosti s letos řešeným problémem zápisu. Při
té př́ıležitosti se pod́ıvaj́ı také na záležitost se Studijńım řádem fakulty, který čeká na schváleńı univerzitou již
několik let.

Jako téma na čaj se senátorkami bylo navrženo probráńı akćı, které chtěji pořádat r̊uzné firmy na MFF UK,
obvykle předevš́ım kv̊uli své vlastńı propagaci.

Stručně byla prob́ırána daľśı témata, kterým se SKAS věnuje dlouhodobě: zvýšeńı prospěchových a dokto-
randských stipendíı, připravuje se text o poplatćıch spojených se studiem, pokračuje se v úsiĺı o zveřejňováńı
maxima materiál̊u pro jednáńı (senátu, vedeńı fakulty).

10. Diskuze nad návrhem na jmenováńı Vědecké rady MFF UK

J. Kratochv́ıl a M. Rokyta se nab́ıdli k zodpovězeńı dotaz̊u a odchodu v p̊ulce diskuse, aby mohl senát diskutovat
za zavřenými dveřmi. J. Kratochv́ıl shrnul, že návrh předkládá děkan v úzké spolupráci s ostatńımi proděkany,
předevš́ım proděkanem pro vědu J. Trlifajem. Bylo potřeba vybalancovat počet internist̊u a externist̊u ve vědecké
radě, mı́t zastoupeńı pro r̊uzné podobory matematiky, fyziky a informatiky, zároveň s přihlédnut́ım k významné
vědecké činnosti kandidát̊u.

J. Kratochv́ıl vyloučil, že by se źıtřeǰśı jednáńı týkalo čestných člen̊u. J. Šejnoha se ptal, zda status čestného
člena je vńımán jako doživotńı nebo jsou čestńı členové odvoláváni společně s celou veděckou radou. Dikce
Statutu MFF UK neńı v tomto bodě jasná a J. Šejnohu zaj́ımal výklad dle nového vedeńı. Odpověd’ M. Rokyty
byla, že doživotńımu jmenováńı nic nebráńı.

11. Zhodnoceńı Albeře 2012

P. Lasák informoval o zhodnoceńı Rokytova testu a úvodńıho kurzu, M. Rokyta doplnil, že podrobněǰśı informace
budou na zasedáńı AS 2.10.
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M. Rokyta informoval o chystané sch̊uzce ohledně Albeře, kde by se dělily role, mimo jiné aby SKAS nemusel
suplovat agendu př́ıslušnou jiným institućım. Zároveň informoval o plánu prodloužit každý turnus o den a přidat
diskusi s garantem studijńıho programu. Jedńım z konkrétńıch nápad̊u na přesun byla prezentace o SIS, kterou
by dle názor̊u většiny člen̊u SKAS mohl vźıt např. proděkan pro studijńı záležitosti.

V diskuzi zaznělo oceněńı SKAS jako výborného pomocńıka při organizováńı akce. Velmi se ĺıbil večerńı oheň
(neformálně oceněn jako nejlepš́ıho kusu programu :-)). Beseda se SKASem byla též zhodnocena jako velmi
užitečná.

12. Informace ze Spolku Matfyzák

Pavel Vraštiak představil akce, které chystá Matfyzák a sĺıbil, že kompletńı seznam akćı pošle mailem – Jarmark,
Proudy (již źıtra), Beánie s překvapeńım, něco jako

”
Kolej cup“ na Karlově, deskové hry. . .

Pavel V. se zeptal, co všechno má předložit k tomu, aby dostal Matfyzák př́ıspěvek na ples.

Karel B. požádal, aby př́ı̌stě byly body týkaj́ıćı se host̊u na začátku jednáńı, aby nemuseli dlouho čekat.

13. Mı́sto a čas daľśıho zasedáńı SKAS

Př́ı̌st́ı zasedáńı bude ve středu před zasedáńım celého akademického senátu od 18:00 na Malé Straně.

14. Různé

1. Předáváńı čestných doktorát̊u

Petr Lasák připomněl předáváńı čestných doktorát̊u. Jakub Michálek sĺıbil účast za SKAS. Pavel Vraštiak
poznamenal, že je smutné, jak malá účast je na tak významné akci, a apeloval na vysokou účast senátor̊u.

2. Ukončeńı jednáńı

Jednáńı SKAS bylo ukončeno ve 23:24.

Zapsal: Petr Pošta

Zápis byl schválen na zasedáńı SKAS dne 3.12.2012, ve smyslu připomı́nek J. Šejnohy, T. Bártlové a P. Lasáka,
které budou upřesněny později. Definitivńı zněńı připomı́nek bylo odsouhlaseno a zapracováno dne 5.1.2013.
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